
 
 

REFERAT FRA RÅDSMØTE FOR HÅLOGALANDSRÅDET  
 

Sted: Kommunestyresalen Narvik Rådhus 

Tid: Onsdag 13. november 10.00 – 14.00 

 

Tilstede: Birger Holand, Terje Bartholsen, Anita Karlsen, Jim Kristiansen, Hugo Jacobsen, 

Rune Edvardsen, Robin Ridderseth, Kari Anne Opsal, Hans Martin Mørstad 

 

Lars Johnny Pedersen, Ingrid Frantzen, Trine Remman, Jardar Jensen 

 

Børge Toft, Elisabeth Norlund, Lars Skjønnås, Thomas Schjelderup, Bjørn Tore Sørensen, 

Trude Vollheim, Zebib Bredesen, Heidi Eriksen Laksaa, Louis Edvardsen, Sigbjørn Astrup og 

Ingeborg Johnsen 

 

 

Sak 40/24 Godkjenning av dagsorden og referat  
 

Sak 41/24   Strategiarbeid Hålogalandsrådet 

Zebib Bredesen går gjennom forslag til strategi etter en intervjurunde av 

rådsmedlemmer som er tatt i foregående dager. Synspunkter som fremkom 

under diskusjonen i forhold til organisering:  

- Flere mener at møtene er store, og at dette bidrar til en begrensning i det 

aktive arbeidet i møtene.  

- Stor variasjon i deltakelse fra mindretallsrepresentantene fra de ulike 

kommunene.  

- Likevel påpekes det at deltakelse fra mindretallsrepresentantene gir 

mulighet til bredere politisk påvirkning og kontinuitet.  

 

Bredesen mottok forslag til endringer under hvert strategiforslag som vil 

innbakes i ny versjon. Ny versjon sendes til rådsmedlemmene for 

gjennomlesning og vedtak i neste møte. 

 

Sak 42/24 Helse Nord sitt forslag til forvaltning av rekrutterings- og 

samhandlingstilskudd – høring 

 Heidi Laksaa orienterte om arbeidet fra helsefellesskapet.   

 

Sak 43/24 Forsvarskoordinator  

 Evenes, Tjeldsund og Harstad har søkt om midler til forsvarskoordinator, 

Troms holding ber de 4 IPRene samle seg for å se på muligheter for en 

samkjøring av innsats mot Forsvaret i Troms.  

 

Ridderseth orienterte om søknaden fra Tjeldsund, Harstad og Evenes som fikk 

utsatt behandling i påvente av koordinering fra Troms Holding.  

 

Louis Edvartsen daglig leder Midt Tromsrådet orienterte om deres forslag til 

søknad der alle 4 IPR i Troms kan delta. Kom en del spørsmål fra salen 

angående hvordan Forsvarsforum Nord skulle involveres og hvordan IPRene 



 
skal involveres i styringen av et prosjekt.  Det ble også lagt vekt på rent sivile 

utfordringer, bolig, barnehage, skoler, samferdsel etc. 

 

 

Sak 44/24 Møteplan 2025 

Kom forslag om å flytte møte 14. feb frem en uke, dette går ikke da det er 

vinterferie i Nordland 17-21 februar.  Lunsj til lunsj møte 17-18 desember. 

 

Sak 45/24 Uttalelse om Tjeldsundbrua 

Etter innspill om at rådet står på tidligere prioriteringer til NTP der «armene» 

til Hålogalandsveien fullføres.  Videre at man ber om at det igangsettes et 

arbeid med å utrede ny kryssing av Tjeldsundet.  Saken ønskes diskutert 

sammen med Lofoten og Vesterålen i fellesmøte den 28-29 januar på Sortland. 

 

Sak 46/24 Nytt fra administrasjon 

- Videregående skolestruktur Troms 

- Forsvarsutdanning  

- Mulighetsstudie energi og energiseminar i Vesterålen 

- Politisk verksted i Oslo 6 januar  

- Regionvekstavtaler – møte i Oslo 7 januar 

- Mulighetsstudie energi 

 

Sak 47/24  Eventuelt 

Los tjenesten i Lødingen ønskes opprettholdt.  Det sendes et likelydende 

brev til nærings- og fiskeriminister. 


